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2از 1 شماره صفحــه:
صادرات خدمات فنی و مهندسیصورتجلسه کمیسیون 

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي خراسان رضوي
1395/ماهاردیبهشت/ 19 تاریخ برگزاري:

اول شماره جلســه:

9 ساعت خاتمه: 7 ساعت شروع: آقاي مهندس عزیزي دبیر جلسه: آقاي مهندس رئیسی رئیس جلسه:

دستورکار جلسه:
 95سال یشنهاديو برنامه پ94ارائه گزارش عملکرد سال
گفتگو يشورایرخانهدبیقمتناظر در استان از طر19ماده یتهکمیجادایبتصوپیگیري

اهم موارد مطرح شده:
اقتصادي از ابتداي سال کمی سنگین است و فعالیت اي که پیش بینی می شد هنوز آغاز نشده است. رئیسی: وضعیت مهندسآقاي 

بحث صادرات خدمات فنی و مهندسی نیز تابع روابط سیاسی خارج از کشور است. گزارشی باید تهیه شود که این روابط جدید تا چه حد 
تورم و رکود اقتصادي زمینه ساز فساد و دزدي شده است. سپس آقاي مهندس عزیزي ست. اثرگذار بوده است و مسیر جدیدي باز شده ا

کمیسیون را ارائه دادند. 94گزارش عملکرد سال 
آقاي مهندس کرمانی: همکاران و اعضاي محترم پیشنهادات خود را در زمینه صادرات خدمات فنی و مهندسی با استانداري مطرح کنند و 

اگر این موضوعات بوسیله کمیسیون مطرح شود اعتبار بیشتري دارد. 
عهده دولت واگذار شود نتیجه نمی دهد. آقاي مهندس حقیقی: پیشنهادات باید با پیشنهاد تامین بودجه باشد و اگر تامین آن ب

چالش هاي کمیسیون هستند. تشکل ها هنوز به این باور نرسیدند که کمیسیون آقاي مهندس معین تقوي: نقاط ضعف کمیسیون 
فنی و محوریت موضوع صادرات خدمات فنی است و باید این محوریت را به اثبات برسانیم. برخی از این موارد مرتبط با صادرات خدمات

و مهندسی باید از کانال کمیسسون ارسال شود. کمیسیون را باید در این راستا معرفی کنیم و این اتفاق از طریق استانداري، اتاق بازرگانی 
... باید پیش برود. 

توسعه صادرات یا صندوق آقاي مهندس بابازاده: پیشنهاد می شود پروژه هایی که در عراق هستند و بودجه ندارند می توانند با صندوق 
% بودجه را در اختیارشان قرار دهند.85ضمانت صادرات مذاکره کنند و  آنها می توانند تا 

اکثر موارد گزارش انجام نشده و کمیسیون افت کاري داشته است. هر تشکیلات نیاز به یک حداقل بودجه دارد. اگر کمیسیون را یک نهاد 
یم، به این صورت که فعالیت هاي خود را برون سپارري کنیم.معرفی کنیم می توانیم فعالیت کن

% مصالح از استان تامین شود. این مسیر می تواند دنبال شود. 60اتحادیه تلاش کرد که زنجیره تامین را برقرار کند. 93در سال 
نکی با کشورهاي دیگر برقرار شود و این فرآیند آفاي مهندس حقیقی: مسیر اقتصادي کشور ما نیاز به راه اندازي مدد دارد و باید ارتباط با

زمانبر است و نیاز به آموزش و همایش دارد. باید با طرح و برنامه حرکت کنیم. 
فنی و خدمات تحقیقات بازار باید به طور کامل انجام شود و ظرفیت ها شناخته شود و همه تخصص ها استفاده شود و در برنامه قرار گیرد. 

ه زمینه هاي مهندسی می شود و همه نظامات مد نظر هستند. بخشی از هزینه از تشکلات باید تهیه شود. اقتصاد مهندسی شامل هم
مقاومتی ( اقدام و عمل) باید در واقعیت عملیاتی شود و به شعار نرود. 

کمک کنند و همکاري لازم را طرح پایش واحدهاي غیر فعال در حال انجام است و استانداري قول دادند تا حد امکان در قسمت مالی 
انجام دهند.

آقاي مهندس کرمانی: پارك علم و فناوري با وزارت نفت روابط دارند و پروژه ها را به شرکت هایی می دهند که پارك علم و فناوري معرفی 
میکنند. 

لحاظ 95ود و این موارد در برنامه آقاي مهندس گرامی: در گزارش کمیسیون دلیل انجام نشدن مصوبات و مسئولین آنها کامل مشخص نب
بحث مطالعات بازار را باید جدي بگیریم و در حوزه نرم افزاري وارد شویم. شرکت هاي پیشرفته در دنیا کار بازاریابی انجام می دهند. شود. 
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اگر هزینه اي میخواهیم انجام دهیم باید شرکت مدیریت صادرات تشکیل شود و یک همگرایی ایجاد شود و در نهایت این شرکت است که 
خوراك میدهد. 

مصوبات جلسه:
برنامه ریزي استراتژیکی توسط دبیرخانه هماهنگی کمیسیون هاي اتاق انجام شود..1
و فناوري توسط کمیسیونمعرفی شرکت بین المللی هشتم به پارك علم .2
آاماري از توانمندي هاي صنعتی استان در جلسه آتی توسط آقاي مهندس گرامی ارائه شود..3

پیوست:
حاضــران: 

، فراتی، قلی نژاد، خسروي، سعادت، اسدآبادي، شادمان، ، معین تقوي، پژومحقیقی، منوچهري، بابازادهعزیزي، پور حسینی،رئیسی،آقایان: 
قندیلیسلطانی، 

غایبان:
، بازوبنديعین القضاة، کرمانی، فراهی، ، حمید، نکاحیحقیآقایان: 

خانم: افشارزاده


